
 

Side 1 af 4 
 

Ordinært Seniorrådsmøde  

Tid, dato og sted: Den 24. april 2024 kl. 09:00-12:00, Våbenhuset, Paletten, Hvidovregade 49 

Deltagere: Jørgen Nygaard, René Langhorn, Anette Kou, Bjarne Agerlin, Christian Thode, 

Marianne Hviid, Gitte Peronard (referent) 

Afbud: Jens Juul 

 

Referat 
 

1) Godkendelse af dagsorden  

Indstilling: Seniorrådet fremsætter eventuelle bemærkninger til dagsorden.   

Referat:  

Dagsordenen blev godkendt.  

 

2) Godkendelse af referatet fra sidste møde  

Indstilling: Seniorrådet fremsætter eventuelle bemærkninger til referatet fra sidste møde d. 27. 

marts 2024. 

Referat:  

Referatet fra det sidste ordinære møde d. 27. marts 2024 blev godkendt.  

 

 

3) Arrangementer og møder 

Indstilling: Seniorrådet orienteres om:  

3.1 Afholdte møder og arrangementer 

• 3. april: Billetsalg i Kometen  

Der blev solgt færre billetter ved billetsalget i år end sidste år. Til gengæld blev der solgt flere 

billetter digitalt end sidste år. Der er stadig en billetter til salg, som kan købes i Borgerservice. 

Seniorrådet er utilfredse med, at restsalget i Borgerservice allerede stopper på fredag d. 26. 

april.  

 

• 4. april: Ældresagen 

Mødet blev aflyst. Der afventes en ny dato.  

 

• 4. april: Frivillighedscenteret 

Jørgen deltog.  

 

• 5. april: Møde om velkomsten i Paletten  

Jørgen deltog. Mødet handler om bemanding af receptionen i Paletten og afholdes hver 14. 

dag indtil sommerferien 
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• 9. april: Vestegnstræf i Sundhedscenteret 

Vestegnstræffet forløb succesfuldt med gode drøftelser. Det var en dyr forplejning, hvorfor 

Seniorrådet vil bestille forplejning hos en anden leverandør næste gang. Næste Vestegnstræf 

er den 24. oktober og arrangøren er Vallensbæk Seniorråd.      

  

• 22. april: afsked med Anne-Sophie 

Jørgen, René og Bjarne deltog.  

 

• 23. april: Møde med Center for Sundhed og Ældre 

Formandskabet deltog. Seniorrådet orienteres om mødet under punkt 9: Eventuelt.  

 

• 23. april: Valg til Bruger- og Pårørenderåd for Hjemmeboende 

Christian og Jørgen deltog. Valget gik godt og der blev valgt nye medlemmer til rådet.  

 

• 24. april: Guidemøde i Paletten 

Mødet afholdes kl. 13:00. 

 

3.2 Forberedelse til kommende møder og arrangementer 

• 24. april: opfølgning på temamøde 

Punktet tages særskilt efter det ordinære møde.  

 

• 30. april: dialogmøde med Ældre- og Sundhedsudvalget 

Mødet omhandler drøftelse af status på budgetprocessen. Seniorrådet mødes en time før 

dialogmødet for at forberede sig. 

 

• Skovture i maj 

Der afvikles skovture i maj.  

 

• 2. maj: Budgetorienteringsmøde i Risbjerggaard 

Der er udsendt invitation til hele Seniorrådet.   

 

• 13. maj: Møde i Danske Ældreråd 

Formandskabet deltager.  

 

• 14. maj: Møde om Seniormessen 

Jørgen deltager.  

 

• 23. maj: Møde om årskalender 

Formandskabet deltager. Formålet med mødet er at udarbejde en årskalender for 

arrangementer og aktiviteter for frivillige foreninger i Hvidovre.  

 

• 4. juni: Kontaktmøde med Center for Sundhed og Ældre  

Dagsordenspunkter besluttes til det næste ordinære møde d. 29. maj.  

 

• 11. juni: Regionsældreråd 

Formandskabet deltager.  
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• 20. juni: Temamøde om ældrereformen 

Bjarne og Anette indgår i planlægningsgruppen og der afholdes to planlægningsmøder i maj og 

juni. Seniorrådet drøftede indhold og form. Seniorrådet fastholder en temadag efter 

sommerferien, hvorfor mødet den 20. juni anvendes som en optakt til temadagen.      

 

4a) Orientering fra formanden 

Indstilling: Formanden orienterer om diverse møder og tiltag, som formandskabet har været 

involveret i. 

Referat:    

Jørgen deltog i et møde med Skatteministeren og Ældreministeren. Der deltog i alt syv hhv. fra 

Hvidovre Kommune og Ældresagen.  

 

4b) Gensidig orientering  

Indstilling: Seniorrådet orienterer hinanden gensidigt fra bruger- og pårørenderådene, lokalråd 

samt andre fora relateret til Hvidovre Seniorråd, herunder nyt fra kommunen. 
 

Referat: 

Der blev henvist til referaterne fra møderne i bruger- og pårørenderådene samt lokalrådene.  

Anette orienterede om seneste møde i Bruger- og Pårørenderådet på Midlertidig 

Døgnrehabilitering, Svendebjerghave, der forløb godt. Der blev bl.a. drøftet rådets rolle til hvad-er-

vigtigt-for-dig-dagen, der afholdes d. 6. juni.  

Jørgen orienterede om bestyrelsesmødet på Søvangsgården, hvor der bl.a. blev drøftet det 

stigende antal af ledige boliger. I den forbindelse drøftede Seniorrådet årsager hertil bl.a. borgers 

ændrede præferencer for at blive i eget hjem længst muligt samt ændret visitationspraksis.  

 

5) Punkter til drøftelse 

Indstilling: Seniorrådet skal drøfte følgende: 

5.1 Opfølgning på Seniorrådets temadag d. 11. marts 

Punktet drøftes på et særskilt møde efter det ordinære møde.  

 

6) Punkter til beslutning 

Indstilling: Seniorrådet skal tage beslutning om følgende:  

6.1 Fordeling af torsdagsvagter i Paletten fra 13:00-15:00 i maj 2024 

• 2. maj: Marianne 

• 9. maj: Lukket pga. helligdag 

• 16. maj: Christian 

• 23. maj: Bjarne 

• 30. maj: Anette 
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6.2 Møder med Kultur- og Fritidsudvalget 

Seniorrådet besluttede, at der skal aftales en mødeform, der kendes fra de andre politiske udvalg, 

som Seniorrådet mødes med. Bjarne aftaler nærmere med formanden fra Kultur- og 

Fritidsudvalget.   

 

7) Orientering fra Bladets redaktion 

Indstilling: Seniorrådet orienteres fra Bladets redaktion.  

Referat:   

Marianne orienterede om, at det nye format er modtaget meget positivt. Der er en kasse med 

blade tilbage. Der planlægges en ny udgivelse til september.  

Seniorrådet drøftede muligheden for at lave en særudgave til efteråret i forbindelse med 

vedtagelsen af budget 2025-2028.  

 

8) Økonomi  

Indstilling: Seniorrådet gennemgår økonomien, herunder: 

8.1 Orientering: Status på Seniorrådets økonomi 

Christian orienterede om Seniorrådets økonomi.  

8.2 Drøftelse: anvendelse af driftstilskuddet fremover  

Seniorrådet drøfter hvordan driftstilskuddet skal anvendes fremover på et særskilt møde efter det 

ordinære møde.  

 

9) Eventuelt 

Seniorrådet drøftede muligheden for at udarbejde et logo til Seniorrådet.  


